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Protokół Nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 23 sierpnia 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyli radny Andrzej Pacan i radny Tomasz Rurarz. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1 

Andrzej Pacan – radny senior – otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich obecnych. 

 Radny senior poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są transmitowane 

na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i dźwięk. 

 Następnie odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Radny senior na prowadzącego obrady zaproponował radnego Tomasza Rurarza, który wyraził 

na to swoją zgodę. 

Za kandydaturą radnego Tomasza Rurarza w głosowaniu opowiedziało się 3 radnych, przeciw 

było 0, wstrzymało się 0.  

Radny senior przekazał prowadzenie obrad komisji radnemu Tomaszowi Rurarzowi.  

Ad. pkt. 2  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z czerwca br.   

4. Efekty działań związanych z rozwojem przedsiębiorczości w gminie. 
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5. Wykorzystanie środków unijnych  przez gminę.  

6. Działalność składowiska odpadów komunalnych, dzikie wysypiska.  

7. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego.  

8.  Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3  

 Przyjęcie protokołu z czerwca br. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w Opocznie Nr 2/2024 z dnia 24 czerwca 2024r. był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy jak 

również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Prowadzący obrady zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 2/2024 z dnia 

24 czerwca 2024r.  

 Wobec braku uwag Prowadzący obrady poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 24 czerwca 2024r. 

 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 2/2024  z dnia 24 czerwca 2024r. 

Ad. pkt. 4. 

 Efekty działań związanych z rozwojem przedsiębiorczości w gminie. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację (załącznik nr 2 do protokołu).  

Patrycja Wilk – inspektor w Zespole ds. Rozwoju Społeczno-Gospodarczego – przedstawiła 

informację (załącznik nr 3 do protokołu).  

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Pacan, Dyrektor Elżbieta Matyśkiewicz.  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

Ad. pkt. 5  

Wykorzystanie środków unijnych  przez gminę.  
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Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła informację 

(załącznik nr 4 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, Dyrektor Sylwia Olędzka, Zastępca Burmistrza 

Jan Zięba, radny Andrzej Pacan.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 6 

 Działalność składowiska odpadów komunalnych, dzikie wysypiska.  

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. w Opocznie -  przedstawił informację (załącznik nr 

5 do protokołu).  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska -  przedstawiła informację 

(załącznik nr 6 do protokołu).  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

Ad. pkt. 7 

 Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji - przedstawił informację (załącznik nr 7 do 

protokołu).  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 8 

Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Sprawozdanie finansowe z realizacji  Gminnego Programu Profilaktyki  

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w I półroczu 2024r.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informacje (załącznik nr 8a i 8b do protokołu).  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

B) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040; 

Beata Pawlik – Z-ca Skarbnika – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. 
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Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024; 

Beata Pawlik – Z-ca Skarbnika – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 10 

do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, Zastępca Skarbnika Beata Pawlik, Zastępca 

Burmistrza Jan Zięba, radny Andrzej Pacan.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości oraz 

ich wydzierżawienia lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami - przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie prawa własności nieruchomości do 

zasobu mienia komunalnego; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami - przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

e) uchwalenia zmiany tekstowej nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla strefy przemysłowej położonej w rejonie ulicy Przemysłowej  

w Opocznie, 

Klaudyna Mastalerz – Inspektor w Wydz. Rozwoju Miasta - przedstawiła projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu  

i Usług. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik  

nr 14 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

Ad. pkt. 9 

Zapytania i wolne wnioski.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poinformował o trzech uchwałach o których wprowadzenie 

do porządku obrad sesji będzie wnioskował Burmistrz Opoczna. Pierwsza dotyczy pomocy dla 

Województwa Łódzkiego, a pozostałe dwie dotyczą akcesu nowego radnego do dwóch komisji.  

Brak dalszych głosów w dyskusji.  

Ad. pkt. 10 

Zamknięcie posiedzenia.  

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 14.15 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

Prowadzący obrady: 

 

Radny senior                                                                     Radny zatwierdzony w głosowaniu  

Andrzej Pacan                                                                                  Tomasz Rurarz 

 

 

Protokołowała:  

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  


